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مهدی باقری گفته شایعاتی که درست میکردند که گشت ارشاد برمیگردد اینگونه نیست. قانون اجرا میشود اما تقابل پلیس

و مردم کذب است.

عضو کمیسیون قضایی مجلس شورای اسلامی؛ 

مهدی باقری، عضو کمیسیون قضایی مجلس شورای اسلامی گفت:

رسانهها روی تلاش کمیسیون در خصوص لایحه عفاف و حجاب تمرکز داشته باشند چون ما مبانی را درباره لایحه حجاب
مدنظر داشتیم که در صورت تصویب اگر مردم بشنوند خوشحال میشوند

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از رویداد۲۴، وی ادامه داد:

اصل هشتاد و پنجی کردن لایحه عفاف و حجاب اصلاً سیاسیکاری نبود بلکه از این ظرفیت استفاده شد و کاری کاملاً حرفهای
اتفاق افتاد. چیزی که الان مصوبه کمیسیون است توانسته ابعاد بسیار تخصصی را مورد بررسی قرار دهد که به گمان بنده

اصلاً در صحن مجلس امکانپذیر نبود.

او گفت:

شایعاتی که درست میکردند که گشت ارشاد برمیگردد، اینگونه نیست. قانون اجرا میشود اما تقابل پلیس و مردم کذب
است.
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